



January 2021

## **ROLF SCHLICHT GmbH - RS POWDERTECH powder coating machines Introduction of our agent in Turkey**

**ES Metal San. Ve Tic. Ltd. Sti., Turkey** was able to win the trust of customers by creating and strengthening a reliable, qualified, long-lasting and sustainable business interface between leading European industrial machine manufacturers and Turkish customers operating in various industries. The goal is to provide the satisfaction of partners and customers as well as timely, more profitable, more competitive and more flexible solutions for their needs.

ES Metal San. Ve Tic. Sti is a long-standing partner of ROLF SCHLICHT GmbH for the **sale and distribution of RS POWDERTECH powder coating machines, spare parts and service in Turkey.**

ES Metal San. ve Tic. Ltd. Sti – Mr. Eray Ince  
Phone +90 216 326 8762 – Fax +90 216 325 2648  
[info@esmetalsan.com.tr](mailto:info@esmetalsan.com.tr) - <http://en.esmetalsan.com.tr/>

## **ROLF SCHLICHT GmbH - RS POWDERTECH Bepuderungsmaschinen Vorstellung unseres Agenten in der Türkei**

**ES Metal San. ve Tic. Ltd. Sti., Türkei** konnte durch die Schaffung und Stärkung einer zuverlässigen, qualifizierten, langlebigen und nachhaltigen Geschäftsschnittstelle zwischen führenden europäischen Industriemaschinenherstellern und türkischen Kunden, die in verschiedenen Branchen tätig sind, das Vertrauen der Kunden gewinnen. Die Zufriedenheit von Partnern und Kunden sowie zeitnahe, profitablere, wettbewerbsfähigere und flexiblere Lösungen für ihre Bedürfnisse anzubieten, ist das Ziel.

ES Metal San. ve Tic. Sti ist langjähriger Partner von ROLF SCHLICHT GmbH für den **Verkauf und Vertrieb von RS POWDERTECH Bepuderungsmaschinen, Ersatzteilen und Service in der Türkei.**

ES Metal San. ve Tic. Ltd. Sti – Herr Eray Ince  
Tel. +90 216 326 8762 – Fax +90 216 325 2648  
[info@esmetalsan.com.tr](mailto:info@esmetalsan.com.tr) - <http://en.esmetalsan.com.tr/>